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   P R O T O K Ó Ł  Nr  8. 2015 

 

Posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 

 

 

           odbytego w dniu  25 sierpnia 2015  

 

w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Przewodniczący Komisji 

 

1. STEFAN  GRUSZCZYŃSKI   -  /-/ 

 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  JUSTYNA PETRUS-ZARZYCKA  -  /-/ 
 

Członkowie: 

 
3. RAFAŁ  BIAŁEK    -  /-/ 

 
4. DANUTA  KALETA     -  /-/ 

 
5. MARIAN  SZUMSKI           -  nieobecny 

 

 
  Sprawdzono 

  Sporządziła : 

                                                                 pod względem merytorycznym  

            25-08-2015 /-/                                                                                                ( prowadzący obrady ) 

            (data i podpis)                                                                                          /-/    Stefan Gruszczyński 
                                                                                                                                              25-08-2015 

                   ( data ) 
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Porządek posiedzenia  Komisji Oświaty... Nr 8.2015 z dnia  25 sierpnia 2015  

roku – godz. 10 00 . 

 

1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu                                  

27 sierpnia 2015 roku. 

3.  Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 

2014/2015. 

4.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

     W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stefan Gruszczyński –  

Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 

stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy, Pani Lidia Orłowska – Getler  – Sekretarz Gminy, Pani 

Jadwiga Dic  – Skarbnik Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Stefan Gruszczyński o godzinie 1000 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 4 radnych, co 

wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 
Radny nieobecny: Marian Szumski. 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w porządek 
obrad: 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 

obrad. 

 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

Protokół Nr 7.2015 z dnia  25 czerwca 2015 roku 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 7.2015 bez   

 

 

 

Ad. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 
27 sierpnia 2015 roku. 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia Inwestycyjnego 
Programu Gospodarczego Gminy Ustka na lata 2015 - 2020, 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Justyna Petrus - Zarzycka  

- oświetlenie – dołożyć 1 lampę przy uliczce pomiędzy świetlicą, a  następnym 

zabudowaniem w Charnowie (/*/). Jest lampa skierowana na drogę, a nie ma na 

uliczkę. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- sprawdzimy status drogi i jeżeli jest to droga gminna to zostanie dopisane 

zadanie w oświetleniu. 

 

 

 

Radny Rafał Białek 

- budowa oświetlenia w Redwankach. Jak ma się zapis z wykonawstwem? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- jak będzie zadanie ujęte w budżecie, to będzie wykonywane. Na dzisiaj nie 

mówię nic o terminach wykonania. Na tym się nie skupiamy, ponieważ budżet 

jest „zamknięty” i trwają negocjacje z Energą. Nie wiem jaki będzie konsensus   

w zakresie dopisania nowych zadań. Na pewno są potrzeby, ale nie mówimy                       

o terminach wykonania, ponieważ nie wiemy jakie będą programy, by aplikować 

o środki. Jest zapis ogólny dotyczący odnawialnych źródeł energii.  

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych 
na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z ochroną 
środowiska, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  w/w 

projekt uchwały.  
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 453/7, położonej w obrębie 

geodezyjnym Machowino Leśnictwo, gm. Ustka, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 
 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  
 

 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 

okres 15 lat nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy 

Ustka, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  
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 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                                    

w miejscowości Niestkowo,  

 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                              

w miejscowości Machowino, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                            

w miejscowości Wytowno, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Ustka Porozumienia Intencyjnego z Województwem 

Pomorskim dotyczącego realizacji Przedsięwzięcia Strategicznego 

Województwa Pomorskiego „ Pomorskie trasy rowerowe                                    

o znaczeniu międzynarodowym”, 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu 

uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  

przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy Gmina będzie partycypować? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- Gmina nie będzie partycypować lecz będzie  ponosić koszty. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- będziemy zwolnieni z udziału finansowego w projektowaniu, natomiast 

realizacją będzie zależna od nas.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący środki mają być na drogi, ponieważ ludzie uciekają                            

z sołectwa Przewłoka, ponieważ muszą chodzić przez las po piaszczystej drodze.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- to Pani radna decydowała na co wydać środki. 
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Radna Danuta Kaleta 

- ogromny nacisk na trasy rowerowe, a nie ma nacisku na to, żeby ludzie przeszli, 

albo dojechali do morza. 

 

 

 

 Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
 - to Państwo decydujecie, czy w pierwszej kolejności robimy drogę, czy ścieżkę 

rowerową. Ja nie widzę żadnego zagrożenia. Otrzymujemy „prezent” w postaci 

dokumentacji, który nas nic nie kosztuje i „głupotą” byłoby odmówienie 

podpisania porozumienia. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „ja tylko Panią proszę, by równolegle jak szef tego Urzędu  Pani miała na 

wglądzie  inne potrzeby” 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  1 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie  upoważnienia Wójta Gminy 

Ustka do podpisania umowy o współpracy partnerskiej pomiędzy 

Gminą Ustka a Gminą Castel Volturno, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa 

Grabno, 

 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekty uchwał dotyczące Statutu Grabno i Statutu Zimowiska  

zgodnie z uzasadnieniami. Projekty uchwał zostaną uzupełnione o mapki, które 

Państwo otrzymaliście. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy statuty były skonsultowane? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- odbyły się konsultacje społeczne dotyczące statutu sołectwa Grabno i sołectwa 

Zimowiska. Sprawozdanie z konsultacji społecznych zostało podane do 

wiadomości publicznej. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  1 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa 

Zimowiska, 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  1 
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W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie odmowy wszczęcia procedury 

zmiany Statutu  Sołectwa Przewłoka, 

 
 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- kto formułował gotowy nasz Statut?  

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- w 2011 roku również była powołana Komisja Statutowa, która przedłożyła statut 

Radzie Gminy do zatwierdzenia. 

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- kto był w poprzedniej Komisji Statutowej?  

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- trzeba sprawdzić dokumenty. Jest uchwała Rady w sprawie powołania Komisji 

Statutowej.  

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- poprzednia Komisja zdecydowała jak mają  wyglądać poszczególne statuty 

poszczególnych sołectw. „Stanowczo się nie zgadzam i dlatego podjęłam decyzję, 

o tym, że wstrzymam się od głosu w sprawie statutu Zimowiska  i Grabna, 

ponieważ statuty te będą zaskarżone – przynajmniej nasz. Wy sobie radźcie sami, 

Wy macie swój umysł i możecie nim dysponować. Nie może być tak, żeby Pani 

Wójt dała wniosek  o to, żeby odwołać sołtysa”  Art. 28 mówi, że zarządzenie                  

w sprawie odwołania sołtysa, rady sołeckiej lub poszczególnych członków 
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wydaje Wójt: z inicjatywy Rady Gminy, czyli Państwo Radni możecie 

zdecydować czy można odwołać sołtysa, czy nie? 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- nie ma takiej opcji. Proszę czytać. 

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- ja czytam ze zrozumieniem. Podaliście swoją opinię prawną . 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- proszę przeczytać treść.  

 

 

 Radna Danuta Kaleta  

- „ zarządzenie o odwołanie sołtysa pisze jak byk – z inicjatywy Rady Gminy,                    

z inicjatywy sołtysa. To sołtys sam siebie wybiera? Z inicjatywy rady sołeckiej” 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- zarządzenie w sprawie zwołania zebrania wiejskiego wydaje Wójt. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- chwileczkę , jaka to jest demokracja. Oczywiście, że nie może decydować, bo 

Pani Wójt i radni Gminy nie wybierali sołtysa. Sołtysa można odwołać i taka była 

propozycja na zebraniu wiejskim przez ludzi, którzy go powoływali. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- tak też jest. 

 

 

 Radna Danuta Kaleta 

- odwołanie sołtysa jest na wniosek 1/10 uprawnionych do udziału w zebraniu, na 

wniosek Rady Gminy? 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- odwołanie sołtysa następuje przez zebranie wiejskie. 
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Radna Danuta Kaleta 

- ale na wniosek Rady Gminy. Z jakiej racji na wniosek Rady Gminy?  

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- jeżeli sołtys narusza prawo i co wtedy? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „wtedy jest Komisja Rewizyjna i musi stwierdzić jak ma wyrok. To są jaja. Jak 

to jest możliwe? Jaka to jest demokracja ? Jaką Wy demokrację fundujecie, swoim 

uczestnikom tej demokracji? Nie ma możliwości takiej, jest art., który mówi, że 

zebranie wiejskie jest władne odwołać sołtysa. To jest organ. Ten organ 

zdecydował na swoim zebraniu, żeby sołtys był na 4-letniuą kadencję i jest 

nieodwołalny. Ten organ to zdecydował i ten organ ma takie prawo. Nie macie 

żadnego prawa, stosujecie bezprawnie  i będzie Wam to udowodnione”.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- ja myślę, że należy poddać się ocenie organów kontrolujacych. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- oczywiście, że będzie zaskarżone, a  radni jak sobie chcą mogą sobie 

decydować. Nie ma takiej możliwości. Zebranie wiejskie decyduje a nie żadna 

Rada, Pani Wójt, rada sołecka, ponieważ  nie wybierali sołtysa lecz 

społeczeństwo i to ono ma możliwość decydowania o formie  - czy jest 

odwoływalny, czy jest na 4-letnią kadencję. W związku z tym, Państwo radni 

zostaliście radnymi wybranymi w demokratycznych wyborach  - czy może Was 

ktoś odwołać? Czy sołtys może Was odwołać – jak Wy proponujecie odwołać 

sołtysa?  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- zwrócił uwagę radnej, by skupiła się na statucie, a na sprawach niezwiązanych 

z omawianą uchwałą. W statucie jest wyraźny zapis, kto kogo może odwołać. 

Mowa jest o zwołaniu zebrania wiejskiego w tym celu. 
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Radna Danuta Kaleta 

- były konsultacje na ten temat i uchwała zebrania wiejskiego jest wiążąca. Ja tego 

dowiodę. „Ja uważam, że w takim składzie nie może być tak, żeby radni mogli 

odwoływać sołtysa, na wniosek radnych”. Czy radni wybierali sołtysa? Czy Pani 

Wójt wybierała sołtysa? To mieszkańcy wybierali sołtysa i zdecydowali na 

zebraniu wiejskim, które jest organem sołectwa. Tak nie może być - to jest 

bezprawie. To bezprawie  będzie dalej kontynuowane na Radzie Gminy i  będzie 

nagłośnione. Państwo radni nie potrafią zrozumieć, że  Wójt wydaje zarządzenie 

z inicjatywy Rady Gminy, czyli  Rada Gminy powinna złożyć wniosek do Pani 

Wójt, aby odwołać sołtysa. Czy Rada Gminy wybrała sołtysa, by mogła go 

odwołać? „Zadajcie sobie radni pytanie, czy ja chcę uczestniczyć razem z Wami 

jeżeli podejmiecie taką decyzję. Jeżeli pchniecie tą uchwałę , dla mnie to jest 

bezprzedmiotowe ten układ” . Radni nie rozumieją demokracji, a popierają to 

Radcy Prawni. Ja się nie dziwię, ponieważ Pani utrzymuje Radców Prawnych                   

z naszych podatków.      

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- ludzie którzy pracują, chcą zarabiać. Czy Pani za darmo wynajmuje pokoje? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- ja wykażę, że ludzie którzy u Pani pracują – Radcy Prawni będą mieli bardzo 

dużo przegranych spraw z woj. pomorskiego. To w takim układzie jeżeli ma Pani 

3 prawników i przegrywa Pani notorycznie to coś jest nie tak. „Oni nie zapracują. 

Nie można się wyłamywać i mącić tutaj radnym w głowach” 

 

 

Na obrady Komisji przybyła Pani Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- sama Pani powiedziała, że mamy demokrację. W związku z czym proszę mi dać 

skorzystać z moich praw, ponieważ  uważam, że mam rację. Nie twierdzę, że mam 

wyłączność na rację - poddajmy to pod rozstrzygnięcie organów wyższego 

stopnia. Uważam, że został wyczerpany. 
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Radna Danuta Kaleta 

- nie jest wyczerpany. Proszę Pana Przewodniczącego o udzielenie głosu dla Pani 

sołtys.  

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy radna jest rzeczniczką Pani sołtys? Pani sołtys wie co ma mówić. Jeżeli jest 

taka potrzeba, to bardzo proszę. 

 

 

Obrady Komisji opuściła Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący to jest również Pana Pani sołtys. 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- czytałam opinię Pana Roberta Krupy Radcy Prawnego i niestety opinia jest 

niezgodna  z prawem. Na pewno to będzie to zaskarżone do Wojewody,  a później  

i do Sądu. Nie ma w ustawie samorządowej i w innych przepisach prawnych 

takich umocowań żeby Rada Gminy, albo Wójt mogła nie respektować organu 

sołectwa jakim jest zebranie wiejskie. Zebranie wiejskie jest organem 

uchwałodawczym, a uchwały zebrania wiejskiego muszą być wykonywane. 

Proszę o poinformowanie Radcy Prawnego, by na Sesji przedstawił  jakikolwiek 

przepis , który mówi o tym, że Rada, Wójt są prawomocni do nie wykonywania 

uchwał zebrania wiejskiego. Zgodnie z art. 36 ustawy samorządowej organem 

uchwałodawczym w sołectwie jest zebranie wiejskie, a  art. 35 mówi, że  

organizację i zakres działania jednostki pomocniczej określa rada gminy  

odrębnym statutem, po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami. Uchwała                 

o statutach sołectw jest do zaskarżenia, ponieważ art. 35 mówi, że statuty muszą 

być odrębne dla poszczególnych sołectw.  Pan Radca też powinien to wiedzieć. 

 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- czy zaskarżenie statutów dotyczy naszej Gminy, czy innych gmin? 
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Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- ja mam rozstrzygnięcia Nadzoru Wojewody z innych województw. 

Rozmawiałam z Panią Sekretarz i mówiłam, że wszystkie statuty muszą być 

odrębne. Nasz statut jest uchwalony jako załącznik do uchwały. Jest to rażące 

naruszenie prawa. Jest to łamanie prawa . Przeczytam wyrok Sądu w Krakowie                 

z 2006 roku – w przedmiocie uchwalenia statutu sołectwa stwierdzam nieważność   

uchwały w całości. Tu też jest poruszony załącznik. Nie może być załącznik, 

ponieważ art. 35 mówi o odrębnym, co oznacza, że nie może być załącznikiem                   

i jest to rażącym naruszeniem prawa.  W jednym z wyroków skarżący podkreśla, 

że zgodnie z zasadami konstytucyjnymi w kompetencjach Rady Gminy nie wolno  

domniemywać   z ustawy, zaś   o samorządzie gminnym nie wynika uprawnie 

Rady Gminy ani Wójta do stwierdzenia nieważności uchwał organów jednostek 

pomocniczych. Podzielona część statutu wykracza poruszany zakres 

unormowania przewidziane w art. 35 o samorządzie gminnym, z którego wynika, 

że statut jednostki pomocniczej określa rada odrębnym statutem w formie 

uchwały , a nie załącznikiem do uchwały. Chciałam  powiedzieć, że jeżeli nie 

będą zawarte w statucie pewne rozwiązania jako jednostka pomocnicza my                            

z mocy prawa  tworzymy samorządność. art. 1 ustawy samorządowej mówi, że 

mieszkańcy gminy tworzą z mocy prawa wspólnotę samorządową, a art.  7 mówi, 

że Wójt  Gminy musi wykonywać uchwały zebrania wiejskiego  i zaspakajać 

potrzeby wspólnoty samorządowej. Na Sesję przygotuję pismo do Radcy 

Prawnego i poruszę wszystkie sprawy. „ Tu mam , że żaden przepis nie nakłada 

na sołtysa obowiązku siedzenia w radzie sołeckiej i sołtys nie jest 

Przewodniczącym rady sołeckiej. Sołtys nie musi uczestniczy w Sesjach. Ja 

uczestniczyłam i chcę uczestniczyć chociaż to nie jest obowiązek.   Jak byłam 

wcześniej sołtysem, to miałam Dzień Seniora i chociaż bym chciała uczestniczyć 

w Sesji to nie mogłam, a miałam   potrącone , co jest nieprawne. Jest to łamanie 

prawa cały czas i jest łamane. Nikt w to nie wnika, nikt się tym nie interesuje ,                  

a jak ktoś wie to siedzi cicho. Cały czas jest działalność bezprawna. Prawo nie 

jest przestrzegane. Prawo jest trudne, prawo jest zmieniane. Wszystko jest 

odgórnie, jedna ustawa wejdzie, zaraz jest zmieniana i nieaktualna. Nie ma 

takiego Państwa jak Polska, by tak zmieniały się ustawy. Prawo jest tak zrobione, 

że można sobie interpretować na dwie strony” 

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- przygotowywane  przeze mnie uchwały są zgodne z wytycznymi 

przekazywanymi przez  radnych i komisje. Uważam, że jeżeli uchwała będzie 

zaskarżona, to właściwe organy zdecydują , czy te uchwały są prawidłowe, czy 

nie i po to jest możliwość wniesienia skargi do Wojewody  i do Sądów 

Administracyjnych. Nikt z tego powodu nie będzie się obrażał, a być może to 
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Panie macie rację, na dzień dzisiejszy tego nie wiem. Stoimy na stanowisku, że 

statuty są odrębne, ponieważ każdy statut pomimo, że jest załącznikiem do 

uchwały, ale  jest odrębnym dokumentem.  Skoro opinia Radcy Prawnego tak 

wyrażona do statutu sołectwa Przewłoka, to ja wykonuję zalecenia zgodnie z tym 

co ustalił Radca Prawny . Nie można Radcy Prawnemu zarzucić niewiedzy przy  

wydawaniu opinii, ponieważ jest osobą  o dużym doświadczeniu, a opinie są 

bardzo wyważone. Jeżeli Panie uznają, że uchwała narusza prawo  to zgodnie                       

z przepisami jest możliwość odwołania.      

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- to co Pani powiedziała to broni Pani Prawnika. Czy Ci Prawnicy tak często się 

mylą, czy robią to celowo? Chyba umieją czytać ze zrozumieniem . Nadzór  nad 

działalnością sołectwa powinien być sprawowany przez Radę Gminy na zasadzie   

zgodności z prawem, celowości, rzeczowości i gospodarności, a nie taki, że Rada 

Gminy będzie dawała wniosek do Pani Wójt, żeby odwołać sołtysa. „ To są 

normalne jaja. Szczuje się radę sołecką  przeciwko sołtysowi, że rada sołecka 

może odwołać sołtysa, dać wniosek – sołtys może odwołać radę sołecką , bo tak 

jest zapisane.” Jak to może być, że daje się takie możliwości.  Ja chciałabym 

poznać kto zgłosił taki wniosek w poprzedniej Komisji Statutowej. Czy znajduje 

się stenogram z tej komisji? Proszę o wydruk protokołów z posiedzenia 

poprzedniej Komisji Statutowej, która przyjmowała wszystkie statuty.  „Tak to 

nie może być. Uważam, że było to z inicjatywy Pani Wójt. Bo Pani Wójt 

przestraszyła się, że WSA da wyrok na odwołanie sołtysa pozytywny dla nas”.  

Być może , gdy zmieni się władza i będzie dwukadencyjność wówczas zostanie 

poruszony temat zatrudnienia prawników, bo na razie nie ma na to opcji.  Czy na 

odwołanie Pani Wójt trzeba zebrać wszystkie podpisy osób, które ją wybierały? 

Natomiast o odwołaniu sołtysa może zadecydować rada sołecka i Pani Wójt?  „To 

jest po prostu jakaś siara co się robi”. „Życzę sobie stenogram z Komisji                                   

i dowiemy się, kto dawał takie wnioski. Uważam to za sprzeczne z prawem. 

Podniosę tę kwestię na Radzie Gminy, by uświadomić wszystkim radnym jak 

działają i jak podnoszą rączki. To jest wszystko na ten temat Panie 

Przewodniczący, możemy głosować”.   

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- w związku wypowiedzią Pani Sekretarz  mam jedno pytanie. „Szanuję Panią 

bardzo, ma Pani ogromną wiedzę , ale nie może Pani nie wiedzieć, albo 

manipulować teraz swoją wypowiedzią  i powiedzieć, że uchwała Pani o tym 

dokładnie wie. Jest to jasne i oczywiste, że uchwała o uchwaleniu  statutów jest 
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załącznikami. Każdy statut powinien być przyjęty osobną uchwałą i Pani o tym 

wie, a u nas jest załącznikiem  i Pani o tym wie, że to jest niezgodne z prawem.     

„ Niech Pani się przyzna do tego, że Pani to wie i dlatego Pani manipuluje swoją 

wypowiedzią?”.     

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- uważam, że w tym momencie dyskusja jest zbędna. Panie mają swoje 

stanowisko, my zaś uważamy, że nie popełniliśmy błędu.  Jeszcze raz powtórzę 

to co powiedziałam. Są odpowiednie organa i niech rozstrzygną.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „Pani Sekretarz nie może być tak, że ja zaskarżam decyzję w sprawie śmieci,                            

a Kolegium, gdzie jest zatrudnionych ze 30 prawników i oni  też nie umieją czytać 

prawo. Państwo nie może tak funkcjonować, tak nie może być, żeby wszystkich 

odsyłać do Sądu bo nie zna prawa?” 

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- „radni zostali wybrani przez wyborców i powinni reprezentować interes 

wyborcy, a nie interes gminy. To jest zasadnicza różnica. U nas jest inaczej. Ja 

reprezentuję mieszkańców, a nie gminę -  oczywiście wszystko zgodnie z prawem 

i tak samo muszą postępować radni. Radni powinni bronić wyborców, bronić 

mieszkańców, a nie bronić interesu gminy. To jest anomalia,  przeważnie Zarząd, 

Urząd jest połowa radnych za wójtem, czy burmistrzem, a połowa to opozycja. 

Tutaj jest  inaczej. Gdyby była jedna opozycja to byłoby inaczej”. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  1 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiej Policji informacji o kandydatach na ławników, 

 

 

 

Lidia Orłowska - Getler Sekretarz  Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 

dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców 

miejscowości Rowy na działalność Wójta, 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.59.2015 

Rady Gminy Ustka z dnia 20 maja 2015 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na 

realizację przebudowy drogi powiatowej Nr 1202 w ciągu ul. 

Wczasowej, 

 

 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 

 
Na obrady Komisji powróciła Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 

rok, 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy 

Ustka do przystąpienia do Porozumienia Burmistrzów na Pomorzu 

mającego na celu ograniczenie i obniżenie emisji CO2  w podległych 

sobie rejonach, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- z jakimi zagrożeniami w przyszłości mogą spotkać się mieszkańcy? Czy 

związane są  tym jakieś koszty? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- nie ma zagrożenia wynikającego z przystąpienia. Są to dyrektywy unijne, które 

nakładają na nas obowiązek zmniejszenia emisji CO2. To są  przepisy 

powszechnie obowiązujące.  Przystępując do organizacji zwiększymy szansę 

zdobycia większych środków przez co, rozszerzenie obszaru działania. Po 

wejściu przepisów ogólnie obowiązujących  w  którymś momencie mieszkańcy 

będą zmuszeni sami na swój koszt zmieniać ogrzewanie  i dostosować się do 

obowiązujących norm.  

Co do kosztów, to należy wykonać opracowania Programu Gospodarki 

Niskoemisyjnej w kwocie ok 20 tyś, a to i tak obowiązek ustawowy. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pani skazuje ludzi na to, że mają o 20 % ograniczyć emisję CO2 . Wychodzi Pani 

przed „szereg”. „Ci ludzie mają płacić za wymianę ogrzewania, bo Pani zawiera 

takie porozumienie? Gdzie są środki, a przed chwilą głosowaliśmy uchwałę, że 5 

tyś Pani da.  Kto da środki na pompę ciepła – 50 tyś? Da im Pani tyle? Jednym 

pociągnięciem zmuszacie ludzi . 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- uwzględniając fakt, że od przyszłego roku podwyższeniu ulegnie deklarowany 

poziom redukcji emisji obecnych 20%  na 40 %  przystąpienie do porozumienia 

jeszcze w tym roku będzie łatwiejsze do realizacji niż w kolejnych latach. To 

oznacza, że przystępując do porozumienia  będziemy mieli zobowiązania do 

poziomu tylko 20 %, a nie 40%. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- przez pół roku mamy 20%, a w następnym 40%. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- jak przystąpimy w tym roku to będziemy mieli obowiązek redukcji 20 %, a  nie 

40 %. Chcę pomóc mieszkańcom. Czy to jest moje działanie na niekorzyść? 

 

 

Nastąpiła jednoczesna wymiana zdań pomiędzy Panią Wójt , a radną Danutą 

Kaleta niemożliwa do zapisania. 

 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję w tym temacie i poddał pod 

głosowanie  w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  1 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 

 

 

Ad. 3.  Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia 
roku szkolnego 2014/2015. 

 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
-  przedstawiła informację o przygotowaniu placówek oświatowych Gminy Ustka 

do rozpoczęcia roku szkolnego 2015/2016  zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego 

protokołu. 
 
 
Komisja przyjęła przez aklamację w/w informację. 
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Ad. 4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił korespondencję, która 
wpłynęła do Komisji tj. 

 

 

Centrum Kultury Gminy Ustka 

- wniosek o wskazanie tymczasowej lokalizacji lodowiska mobilnego. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- podane są 3 lokalizacje: SP w Objeździe, SGR Przewłoka i SP Zaleskie. Każda 

z tych lokalizacji wymaga nakładów na wykonanie utwardzonego placu. Komisja 

Rewizyjna zaproponowała lokalizację lodowiska przy ul. Darłowskiej 3B ze 

względów ekonomicznych , by fizycznie sprawdzić jakie są koszty eksploatacji 

lodowiska.  Kwestia korzystania przez innych mieszkańców – Komisja  

proponuje  dowóz z uwagi na mniejszy koszt niż wykonanie utwardzenia placu.  

 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- czy docelowo lodowisko byłoby w jednym miejscu? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- na początek byłaby ta lokalizacja, ponieważ musimy sprawdzić jakie są koszty 

rzeczywiste eksploatacji lodowiska. Ponadto teren jest przygotowany 

inwestycyjnie.   

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- jak długo miałoby trwać wstępne  uruchomienie lodowiska ? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- uważam, że jeden sezon.  
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- uważam, że na początek niech będzie lodowisko na terenie CKGU, a następną 

lokalizacją powinna być Przewłoka  – koło Grupy Rybackiej, Objazda. „Skoro 

dostaliśmy taki prezent  w formie lodowiska to jest pytanie – co powiedzą 

mieszkańcy jeżeli lokalizacja lodowiska będzie na terenie innej jednostki?                                 

W związku z kosztami w budżecie należałoby przyjąć określone środki na to, żeby 

przygotować teren gdzie te lodowisko może funkcjonować.” 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- czy w Charnowie przy szkole będzie lokalizacja lodowiska? Czy korzystanie                    

z lodowiska będzie odpłatne, czy nieodpłatne? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- jeżeli będzie zainteresowanie to wszędzie może być  lokalizacja, nawet na 

Osiekach. Wejście na lodowisko jest nieodpłatne, a wypożyczenie łyżew będzie 

odpłatne.   

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- jeżeli lodowisko będzie w Ustce, to skąd będzie wiadomo, że przyszedł 

mieszkaniec Gminy, czy Ustki? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wejście na lodowisko jest nieodpłatne dla wszystkich.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- ile będzie kosztowało lodowisko? 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- we wniosku Pani Dyrektor podaje, iż koszt miesięcznego zużycia energii 

elektrycznej to 7-8 tyś zł, pobór mocy ok. 15MWh/m-c, zużycie wody do wylania 

tafli ok. 50 m3 , rozkładanie lodowiska tylko przez osoby przeszkolone . 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy są wstępne koszty przygotowania nowych miejsc pod lokalizację 

lodowiska? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- by zamontować lodowisko niezbędnym jest wykonanie 600 m utwardzonego 

terenu – koszt 50 tyś zł, transport łącznie z napełnieniem tafli lodowiska -  ok. 20 

tyś zł. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- drogi prezent nam zafundowano. Dostaliśmy duże dofinansowanie, a teraz z tego 

tytułu musimy ponieść tak duże koszty.   

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wszystko kosztuje. Jeżeli wybuduje się  świetlicę, to utrzymanie jej też będzie 

kosztowne. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- chciałam zapytać Panią Wójt lub Pana Przewodniczącego – kto nam zafundował 

taki prezent?  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- otrzymaliśmy dofinansowanie ze środków UE  - 85 % wartości lodowiska.  

Lodowisko warte około 600 tyś zł kosztowało nas z budżetu Gminy około 62 tyś 

zł. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- 160 tyś jest na lodowisko, a nie ma 50 tyś na ulicę do morza?  

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- jakie to jest porównanie? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jest to bardzo wielkie porównanie. Na ile dni w roku będzie to lodowisko? Czy 

ktoś się nad tym zastanawiał ? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na „dobre” pół roku funkcjonowania.  
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Radna Danuta Kaleta 
- za 160 tyś zł  Gmina tworzy lodowisko dla miasta Ustka, a nie ma na drogi. To 

są kpiny. Nie ma na ulicę do morza, na plac zabaw do sołectwa Przewłoka.   

 

 

Nastąpiła jednoczesna wymiana zdań  pomiędzy radnymi niemożliwa do 

zapisania. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- jaka jest propozycja Komisji? Mowa jest o pierwszej lokalizacji lodowiska przy 

CKGU na ul. Darłowskiej. 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- pytanie - jakie będą koszty eksploatacji? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- to 200 tyś koszty? 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- lodowisko już mamy. Teraz należy zastanowić się nad lokalizacją. Jaka jest 

propozycja Komisji? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- trzeba opisać lodowisko – jakie to są koszty? 

 

 

Nastąpiła jednoczesna wymiana zdań pomiędzy radną Danutą Kaleta,                                    

a Przewodniczącym Komisji niemożliwa do zapisania. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- pytam jakie są propozycje Komisji na początkowe zagospodarowanie 

lodowiska? Jest propozycja lokalizacji przy CKGU. 
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Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- musimy zastanowić się nad lokalizacją, a nie  żeby wszystko zaprzepaścić. 

Można by było wprowadzić opłaty dla mieszkańców Ustki. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- nie idźmy w tym kierunku, ponieważ wstęp na lodowisko jest bezpłatny dla 

wszystkich. Natomiast należy pomyśleć, by Pani dyrektor CKGU mogła zarabiać 

na wypożyczalni sprzętu. Pani dyrektor CKGU zwraca się do nas o wskazanie 

wstępnej lokalizacji na którą potrzebne są duże środki. Na teren przy CKGU nie 

poniesiemy nakładów, a na pozostałe lokalizacje trzeba wydatkować środki 

finansowe.  

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- koszt rzeczywisty będzie znany dopiero po eksploatacji lodowiska przez jeden 

sezon, ponieważ obecne koszty są kosztami szacunkowymi.  Na ul. Darłowskiej 

jest już  utwardzony teren  i  jest monitoring co powoduje, że nie trzeba ponosić 

nakładów na początkowe uruchomienie lodowiska.  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- uważam, że w budżecie Gminy należy ująć środki na przygotowanie terenu pod 

inne lokalizacje lodowiska. Właściwa jest początkowa lokalizacja  lodowiska 

przy ul. Darłowskiej.  

 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- przy lokalizacji lodowiska należy wziąć pod uwagę również to, by mieszkańcy 

Gminy mieli łatwy dojazd do lodowiska. Lokalizacja z brakiem dojazdu byłaby 

bezsensowna. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czas pokaże na ile będzie to atrakcja dla mieszkańców.  
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Radna Danuta Kaleta 
- chciałam zapytać Panią Wójt lub Pana Przewodniczącego – kto złożył projekt 

na lodowisko? Ja poproszę ksero. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wniosek został złożony przez CKGU. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- poddaję pod głosowanie wniosek o treści: 

 

 

 lokalizacja mobilnego lodowiska przy CKGU przy ul. Darłowskiej. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  1 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów przyjęła w/w wniosek.  
 

 

 

 

 

/*/ 

- dotyczy zaproszenia na Sesję Rady Gminy celem udzielenia odpowiedzi                           

w zakresie spraw dotyczących działki Nr 62 w miejscowości Machowino. 
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- pytam czy jest to zasadne zapraszać na Sesję Pana /*/ i prowadzić dyskusję                         

w zakresie negocjacji dotyczących działki w Machowinie  skoro Rada nie ma 

takich kompetencji. Są to kompetencje Wójta, by sprawę wyjaśnić. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- do kogo skierowane jest pismo? 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- do Przewodniczącego Rady. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „Rada ma obowiązek wysłuchać wszystkich mieszkańców - oczywiście, że tak. 

Co chcecie Radę mieć zamkniętą”.  

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- Pan /*/ może przyjść na Sesję tak jak każdy i  nikt mu nie zabroni.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „porządny  Przewodniczący Rady i Przewodniczący Komisji, jak trafia do niego 

takie pismo od mieszkańca i jest zagrożenie jakiegoś buntu ze strony ludzi, którzy 

tam mieszkają , to chyba  trzeba wysłuchać obu stron?” 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- porządny  członek Komisji stojący na straży prawa nawet nie potrafi przedłożyć  

propozycji  dla Komisji.   

Uważam, że Pan /*/ ma prawo przyjść na Sesję jak każdy mieszkaniec  i zostanie 

mu udzielony głos przez Przewodniczącego. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- podziwiam Pana Panie Przewodniczący. 
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- szkoda, że radna nie może złożyć takiej propozycji. 

 

 

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości. 

 

 

 

/*/ 

- dot. wsparcia finansowego na realizację schodów wejściowych do Kościoła                           

z podjazdem dla niepełnosprawnych. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy są możliwości prawne dofinansowania w/w przedsięwzięcia? 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- Kościół /*/ nie jest Kościołem zabytkowym i nie kwalifikuje się na 

dofinansowanie w formie dotacji. Zgodne z ustawą samorządową Gmina może 

przekazać dotację zaplanowaną w budżecie tylko zabytki. Na 2015 rok dotacje 

zostały już rozdysponowane.  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy nie możemy przekazać środków ze względów prawnych, czy dlatego, że nie 

mamy ich w budżecie? 

 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- nie możemy ich przekazać. 

 
 
 
Komisja przez aklamację opiniuje negatywnie w/w wniosek  z uwagi 
na brak podstaw prawnych do udzielenia dotacji na w/w 
przedsięwzięcie. 
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/*/  

- dot. wsparcia finansowego w kwocie 110 tyś zł na realizację projektu  pn. 

„Zagroda Śledziowa” 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jako Stowarzyszenie zwracaliśmy się o wsparcie 30 tyś zł na plac zabaw wraz                    

z infrastrukturą  na osiedle Przewłoka  i Gminy nie było  by wspomóc taką 

inicjatywę. Bez ulicy do morza wyłożenie 100 tyś zł na jakąś „chatę” , bo ktoś 

znajdzie sobie pracę w Stowarzyszeniu uważam za skandal. Nie ma ulic do morza, 

a Stowarzyszenie które reprezentuje 700 mieszkańców, który  mogli mieć świetną 

Krainę  ze strony Pani Wójt była odmowa. Teraz szastanie pieniędzmi -  200 tyś 

na lodowisko, na jakąś „chatę” za 100 tyś z budżetu Gminy? Stowarzyszenie 

niech działa w ramach swojej dotacji. W budżecie przyszłorocznym musi się 

znaleźć ulica do morza., bym mogła wspomagać Gminę o pobór opłaty 

klimatycznej, ponieważ  Ci ludzie brodzą po piachu. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  1 

Przeciw  -  2 

Wstrzymało się -  1 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała  
negatywnie w/w wniosek . 
 
 
 
Lekkoatletyczny Klub Sportowy „Jantar” Ustka 

- zwraca się o przyznanie nagrody /*/ za osiągnięcia sportowe.  
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie przyznanie nagrody III stopnia                                 
w kategorii indywidualnej w wysokości 300 zł. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyżej.  
 
 

 

 
Lekkoatletyczny Klub Sportowy „Jantar” Ustka 

- zwraca się o przyznanie nagrody/wyróżnienia /*/ za osiągnięcia sportowe.  
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie przyznanie wyróżnienia I stopnia                                 
w kategorii indywidualnej w wysokości 300 zł brutto. 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyżej.  
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Lekkoatletyczny Klub Sportowy „Jantar” Ustka 

- zwraca się o przyznanie stypendium /*/ za osiągnięcia sportowe.  
 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie przyznanie stypendium   w wysokości 
300 zł na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2015 roku. 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyżej.  
 
 

 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących pism: 
 

 
1. Pismo Pani /*/ w sprawie wyrażenia zgody na nadanie nazwy ulicy w 

miejscowości Wytowno imieniem jej ojca Pana /*/. 

 

2. Pismo Wójta Gminy kierowane do Burmistrza Miasta Ustka dotyczące 

odpowiedzi na pismo Burmistrza w zakresie dopłat do zajęć dodatkowych,                           

w których uczestniczą uczniowie z Gminy Ustka. 

 

3. Protokół przyjęcia ustnej skargi złożonej przez Panią /*/ na Panią 

Danutę Kaleta w sprawie świadczenia usług turystycznych - wynajmu pokoi. 
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4. Uchwała Nr 188/g288/D/15 RIO orzekająca nieważność uchwały Nr 

VIII.80.2015 Rady Gminy Ustka z dnia 26 czerwca 2015 roku w sprawie zasad 

udzielania osobom fizycznym dotacji celowych na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z ochrona środowiska. 

 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Ustka z konsultacji społecznych 

przeprowadzonych na terenie Gminy Ustka dotyczących statutów sołectw 

Grabno oraz Zimowiska. 

Sprawozdanie przekazałem do wiadomości Komisji. 

 

6. Skarga mieszkańców Rowów na działalność Wójta Gminy Ustka 

dotyczącą zgody na usytuowanie wesołego miasteczka w m. Rowy, przy 

skrzyżowaniu ulic: Kościelnej i Bałtyckiej. 

 

 

 

Radny Rafał Białek 

- pomimo modernizacji ścieków w miejscowości Rowy unosi się fetor przy 

przepompowni  w miejscowości Dębina.  

 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- do końca nie wyeliminuje się zapachów. Możemy mówić o zmniejszaniu 

uciążliwości w ramach eksploatacji ZUW. W przypadku dalszych monitów 

zwrócę się do ZUW podjęcie działań w tym zakresie. Modernizacja ścieków nie 

ma nic wspólnego z przepompownią . 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- do 31 sierpnia  na ul. Tuwima ma być zamontowanych 16 znaków drogowych. 

Jaki jest koszt ustawienia znaków?  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- w chwili obecnej nie odpowiem na pytanie, ponieważ nie jest to jednostkowa 

sprawa załatwiana przeze mnie. Musiałabym wyjść, zapoznać się z dokumentacją 

i wtedy mogę odpowiedzieć na jakim jest etapie. 
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 Radna Danuta Kaleta  

- poproszę Panią Wójt o dowiedź w ramach interpelacji na Sesji Rady. 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

1) – wyrównać drogę powiatowej pomiędzy Charnowem,  a Wodnicą, 

 

2) – wyrównać drogę(koleiny)  równoległą do głównej do Zakładu /*/  

 

3) - nienaprawiona studzienka koło Pana /*/ w Charnowie, 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
 - miałam informację, że studzienka jest naprawiona. Wrócę do tematu. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pan /*/ ma naruszoną instalację kanalizacyjną. Zgłasza, że bardzo często w jego 

budynku wypływają fekalia. Rura Ø 200 została  zmniejszona na Ø 150 co może 

być  przyczyną wypływu fekaliów. Pan kierownik inwestycji powiedział mi, że 

jest to niewykonalne, ponieważ wykonywane jest uszczelnienie kanalizacji. 

Proszę Panią Wójt  o modernizację tego odcinka sieci kanalizacyjnej. 

 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                            

o godzinie 12 15  zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                  Przewodniczył: 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Komisji 

Grażyna Frankiewicz                                    STEFAN  GRUSZCZYŃSKI 
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mmmmmmmmmmmmmmmmmmmmmm 

Porządek posiedzenia  Komisji Oświaty... Nr 8.2015 z dnia  25 sierpnia 2015  

roku – godz. 10 00 . 

 

5.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

6.   Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu  27 sierpnia 2015 

roku. 

7.   Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 

2014/2015. 

8.   Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

 

     W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stefan Gruszczyński –  

Przewodniczący Komisji udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności 

stanowiącej stronę pierwszą niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – 

Jodłowska Wójt Gminy, Pani Lidia Orłowska – Getler  – Sekretarz Gminy, Pani 

Jadwiga Dic  – Skarbnik Gminy.  

 

Przewodniczący Komisji Stefan Gruszczyński o godzinie 1000 otworzył 

posiedzenie Komisji i po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż 

zgodnie z listą obecności aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 4 radnych, co 

wobec składu Komisji wynoszącego 5 radnych stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 
Radny nieobecny: Marian Szumski. 
 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w porządek 
obrad: 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 
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Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła w/w porządek 
obrad. 

 

Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 

 

Protokół Nr 7.2015 z dnia  25 czerwca 2015 roku 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 7.2015 bez   

 

 

 

Ad. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady w dniu 
27 sierpnia 2015 roku. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia Inwestycyjnego 
Programu Gospodarczego Gminy Ustka na lata 2015 - 2020, 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Justyna Petrus - Zarzycka  
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- oświetlenie – dołożyć 1 lampę przy uliczce pomiędzy świetlicą, a  następnym 

zabudowaniem w Charnowie (P. /*/). Jest lampa skierowana na drogę, a nie ma 

na uliczkę. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- sprawdzimy status drogi i jeżeli jest to droga gminna to zostanie dopisane 

zadanie w oświetleniu. 

 

 

 

Radny Rafał Białek 

- budowa oświetlenia w Redwankach. Jak ma się zapis z wykonawstwem? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- jak będzie zadanie ujęte w budżecie, to będzie wykonywane. Na dzisiaj nie 

mówię nic o terminach wykonania. Na tym się nie skupiamy, ponieważ budżet 

jest „zamknięty” i trwają negocjacje z Energą. Nie wiem jaki będzie konsensus   

w zakresie dopisania nowych zadań. Na pewno są potrzeby, ale nie mówimy                       

o terminach wykonania, ponieważ nie wiemy jakie będą programy, by aplikować 

o środki. Jest zapis ogólny dotyczący odnawialnych źródeł energii.  

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych 
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na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z ochroną 
środowiska, 

 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie  w/w 

projekt uchwały.  
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 

oznaczonej numerem ewidencyjnym 453/7, położonej w obrębie 

geodezyjnym Machowino Leśnictwo, gm. Ustka, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  
 

 
 
 

 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 
od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na 
okres 15 lat nieruchomości stanowiącej mienie komunalne Gminy 
Ustka, 
 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  
 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały.  

 
 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 
Niestkowo,  

 

 
 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                              

w miejscowości Machowino, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały. 
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Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 

 

 

 

 

 projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                            

w miejscowości Wytowno, 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
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 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Ustka Porozumienia Intencyjnego z Województwem 

Pomorskim dotyczącego realizacji Przedsięwzięcia Strategicznego 

Województwa Pomorskiego „Pomorskie trasy rowerowe                                    

o znaczeniu międzynarodowym”, 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w przedmiocie w/w projektu 

uchwały, a następnie zwrócił się z zapytaniem, czy są pytania i uwagi do  

przedstawionego projektu uchwały. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy Gmina będzie partycypować? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- Gmina nie będzie partycypować lecz będzie  ponosić koszty. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- będziemy zwolnieni z udziału finansowego w projektowaniu, natomiast 

realizacją będzie zależna od nas.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący środki mają być na drogi, ponieważ ludzie uciekają                            

z sołectwa Przewłoka, ponieważ muszą chodzić przez las po piaszczystej drodze.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- to Pani radna decydowała na co wydać środki. 
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Radna Danuta Kaleta 

- ogromny nacisk na trasy rowerowe, a nie ma nacisku na to, żeby ludzie przeszli, 

albo dojechali do morza. 

 

 

 

 Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
 - to Państwo decydujecie, czy w pierwszej kolejności robimy drogę, czy ścieżkę 

rowerową. Ja nie widzę żadnego zagrożenia. Otrzymujemy „prezent” w postaci 

dokumentacji, który nas nic nie kosztuje i „głupotą” byłoby odmówienie 

podpisania porozumienia. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „ja tylko Panią proszę, by równolegle jak szef tego Urzędu  Pani miała na 

wglądzie  inne potrzeby” 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  1 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 

 
 

 

 projekt uchwały w sprawie  upoważnienia Wójta Gminy 

Ustka do podpisania umowy o współpracy partnerskiej pomiędzy 

Gminą Ustka a Gminą Castel Volturno, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 

 

 

 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa 

Grabno, 

 
 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- omówiła projekty uchwał dotyczące Statutu Grabno i Statutu Zimowiska  

zgodnie z uzasadnieniami. Projekty uchwał zostaną uzupełnione o mapki, które 

Państwo otrzymaliście. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- czy statuty były skonsultowane? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- odbyły się konsultacje społeczne dotyczące statutu sołectwa Grabno i sołectwa 

Zimowiska. Sprawozdanie z konsultacji społecznych zostało podane do 

wiadomości publicznej. 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  1 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu sołectwa 

Zimowiska, 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  1 
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W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie odmowy wszczęcia procedury 

zmiany Statutu  Sołectwa Przewłoka, 

 
 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- kto formułował gotowy nasz Statut?  

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   

- w 2011 roku również była powołana Komisja Statutowa, która przedłożyła statut 

Radzie Gminy do zatwierdzenia. 

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- kto był w poprzedniej Komisji Statutowej?  

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- trzeba sprawdzić dokumenty. Jest uchwała Rady w sprawie powołania Komisji 

Statutowej.  

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- poprzednia Komisja zdecydowała jak mają  wyglądać poszczególne statuty 

poszczególnych sołectw. „Stanowczo się nie zgadzam i dlatego podjęłam decyzję, 

o tym, że wstrzymam się od głosu w sprawie statutu Zimowiska  i Grabna, 

ponieważ statuty te będą zaskarżone – przynajmniej nasz. Wy sobie radźcie sami, 

Wy macie swój umysł i możecie nim dysponować. Nie może być tak, żeby Pani 

Wójt dała wniosek  o to, żeby odwołać sołtysa”  Art. 28 mówi, że zarządzenie                  

w sprawie odwołania sołtysa, rady sołeckiej lub poszczególnych członków 
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wydaje Wójt: z inicjatywy Rady Gminy, czyli Państwo Radni możecie 

zdecydować czy można odwołać sołtysa, czy nie? 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- nie ma takiej opcji. Proszę czytać. 

 

 

Radna Danuta Kaleta  

- ja czytam ze zrozumieniem. Podaliście swoją opinię prawną . 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- proszę przeczytać treść.  

 

 

 Radna Danuta Kaleta  

- „ zarządzenie o odwołanie sołtysa pisze jak byk – z inicjatywy Rady Gminy,                    

z inicjatywy sołtysa. To sołtys sam siebie wybiera? Z inicjatywy rady sołeckiej” 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- zarządzenie w sprawie zwołania zebrania wiejskiego wydaje Wójt. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- chwileczkę , jaka to jest demokracja. Oczywiście, że nie może decydować, bo 

Pani Wójt i radni Gminy nie wybierali sołtysa. Sołtysa można odwołać i taka była 

propozycja na zebraniu wiejskim przez ludzi, którzy go powoływali. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- tak też jest. 

 

 

 Radna Danuta Kaleta 

- odwołanie sołtysa jest na wniosek 1/10 uprawnionych do udziału w zebraniu, na 

wniosek Rady Gminy? 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- odwołanie sołtysa następuje przez zebranie wiejskie. 
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Radna Danuta Kaleta 

- ale na wniosek Rady Gminy. Z jakiej racji na wniosek Rady Gminy?  

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy   
- jeżeli sołtys narusza prawo i co wtedy? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „wtedy jest Komisja Rewizyjna i musi stwierdzić jak ma wyrok. To są jaja. Jak 

to jest możliwe? Jaka to jest demokracja ? Jaką Wy demokrację fundujecie, swoim 

uczestnikom tej demokracji? Nie ma możliwości takiej, jest art., który mówi, że 

zebranie wiejskie jest władne odwołać sołtysa. To jest organ. Ten organ 

zdecydował na swoim zebraniu, żeby sołtys był na 4-letniuą kadencję i jest 

nieodwołalny. Ten organ to zdecydował i ten organ ma takie prawo. Nie macie 

żadnego prawa, stosujecie bezprawnie  i będzie Wam to udowodnione”.  

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- ja myślę, że należy poddać się ocenie organów kontrolujących. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- oczywiście, że będzie zaskarżone, a  radni jak sobie chcą mogą sobie 

decydować. Nie ma takiej możliwości. Zebranie wiejskie decyduje a nie żadna 

Rada, Pani Wójt, rada sołecka, ponieważ  nie wybierali sołtysa lecz 

społeczeństwo i to ono ma możliwość decydowania o formie  - czy jest 

odwoływalny, czy jest na 4-letnią kadencję. W związku z tym, Państwo radni 

zostaliście radnymi wybranymi w demokratycznych wyborach  - czy może Was 

ktoś odwołać? Czy sołtys może Was odwołać – jak Wy proponujecie odwołać 

sołtysa?  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- zwrócił uwagę radnej, by skupiła się na statucie, a na sprawach niezwiązanych 

z omawianą uchwałą. W statucie jest wyraźny zapis, kto kogo może odwołać. 

Mowa jest o zwołaniu zebrania wiejskiego w tym celu. 
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Radna Danuta Kaleta 

- były konsultacje na ten temat i uchwała zebrania wiejskiego jest wiążąca. Ja tego 

dowiodę. „Ja uważam, że w takim składzie nie może być tak, żeby radni mogli 

odwoływać sołtysa, na wniosek radnych”. Czy radni wybierali sołtysa? Czy Pani 

Wójt wybierała sołtysa? To mieszkańcy wybierali sołtysa i zdecydowali na 

zebraniu wiejskim, które jest organem sołectwa. Tak nie może być - to jest 

bezprawie. To bezprawie  będzie dalej kontynuowane na Radzie Gminy i  będzie 

nagłośnione. Państwo radni nie potrafią zrozumieć, że  Wójt wydaje zarządzenie 

z inicjatywy Rady Gminy, czyli  Rada Gminy powinna złożyć wniosek do Pani 

Wójt, aby odwołać sołtysa. Czy Rada Gminy wybrała sołtysa, by mogła go 

odwołać? „Zadajcie sobie radni pytanie, czy ja chcę uczestniczyć razem z Wami 

jeżeli podejmiecie taką decyzję. Jeżeli pchniecie tą uchwałę , dla mnie to jest 

bezprzedmiotowe ten układ” . Radni nie rozumieją demokracji, a popierają to 

Radcy Prawni. Ja się nie dziwię, ponieważ Pani utrzymuje Radców Prawnych                   

z naszych podatków.      

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- ludzie którzy pracują, chcą zarabiać. Czy Pani za darmo wynajmuje pokoje? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- ja wykażę, że ludzie którzy u Pani pracują – Radcy Prawni będą mieli bardzo 

dużo przegranych spraw z woj. pomorskiego. To w takim układzie jeżeli ma Pani 

3 prawników i przegrywa Pani notorycznie to coś jest nie tak. „Oni nie zapracują. 

Nie można się wyłamywać i mącić tutaj radnym w głowach” 

 

 

Na obrady Komisji przybyła Pani Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka. 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- sama Pani powiedziała, że mamy demokrację. W związku z czym proszę mi dać 

skorzystać z moich praw, ponieważ  uważam, że mam rację. Nie twierdzę, że mam 

wyłączność na rację - poddajmy to pod rozstrzygnięcie organów wyższego 

stopnia. Uważam, że został wyczerpany. 
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Radna Danuta Kaleta 

- nie jest wyczerpany. Proszę Pana Przewodniczącego o udzielenie głosu dla Pani 

sołtys.  

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy radna jest rzeczniczką Pani sołtys? Pani sołtys wie co ma mówić. Jeżeli jest 

taka potrzeba, to bardzo proszę. 

 

 

Obrady Komisji opuściła Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy. 
 
 
 
Radna Danuta Kaleta 

- Panie Przewodniczący to jest również Pana Pani sołtys. 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- czytałam opinię Pana Roberta Krupy Radcy Prawnego i niestety opinia jest 

niezgodna  z prawem. Na pewno to będzie to zaskarżone do Wojewody,  a później  

i do Sądu. Nie ma w ustawie samorządowej i w innych przepisach prawnych 

takich umocowań żeby Rada Gminy, albo Wójt mogła nie respektować organu 

sołectwa jakim jest zebranie wiejskie. Zebranie wiejskie jest organem 

uchwałodawczym, a uchwały zebrania wiejskiego muszą być wykonywane. 

Proszę o poinformowanie Radcy Prawnego, by na Sesji przedstawił  jakikolwiek 

przepis , który mówi o tym, że Rada, Wójt są prawomocni do nie wykonywania 

uchwał zebrania wiejskiego. Zgodnie z art. 36 ustawy samorządowej organem 

uchwałodawczym w sołectwie jest zebranie wiejskie, a  art. 35 mówi, że  

organizację i zakres działania jednostki pomocniczej określa rada gminy  

odrębnym statutem, po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami. Uchwała                 

o statutach sołectw jest do zaskarżenia, ponieważ art. 35 mówi, że statuty muszą 

być odrębne dla poszczególnych sołectw.  Pan Radca też powinien to wiedzieć. 

 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- czy zaskarżenie statutów dotyczy naszej Gminy, czy innych gmin? 
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Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- ja mam rozstrzygnięcia Nadzoru Wojewody z innych województw. 

Rozmawiałam z Panią Sekretarz i mówiłam, że wszystkie statuty muszą być 

odrębne. Nasz statut jest uchwalony jako załącznik do uchwały. Jest to rażące 

naruszenie prawa. Jest to łamanie prawa . Przeczytam wyrok Sądu w Krakowie                 

z 2006 roku – w przedmiocie uchwalenia statutu sołectwa stwierdzam nieważność   

uchwały w całości. Tu też jest poruszony załącznik. Nie może być załącznik, 

ponieważ art. 35 mówi o odrębnym, co oznacza, że nie może być załącznikiem                   

i jest to rażącym naruszeniem prawa.  W jednym z wyroków skarżący podkreśla, 

że zgodnie z zasadami konstytucyjnymi w kompetencjach Rady Gminy nie wolno  

domniemywać   z ustawy, zaś   o samorządzie gminnym nie wynika uprawnie 

Rady Gminy ani Wójta do stwierdzenia nieważności uchwał organów jednostek 

pomocniczych. Podzielona część statutu wykracza poruszany zakres 

unormowania przewidziane w art. 35 o samorządzie gminnym, z którego wynika, 

że statut jednostki pomocniczej określa rada odrębnym statutem w formie 

uchwały , a nie załącznikiem do uchwały. Chciałam  powiedzieć, że jeżeli nie 

będą zawarte w statucie pewne rozwiązania jako jednostka pomocnicza my                            

z mocy prawa  tworzymy samorządność. art. 1 ustawy samorządowej mówi, że 

mieszkańcy gminy tworzą z mocy prawa wspólnotę samorządową, a art.  7 mówi, 

że Wójt  Gminy musi wykonywać uchwały zebrania wiejskiego  i zaspakajać 

potrzeby wspólnoty samorządowej. Na Sesję przygotuję pismo do Radcy 

Prawnego i poruszę wszystkie sprawy. „ Tu mam , że żaden przepis nie nakłada 

na sołtysa obowiązku siedzenia w radzie sołeckiej i sołtys nie jest 

Przewodniczącym rady sołeckiej. Sołtys nie musi uczestniczy w Sesjach. Ja 

uczestniczyłam i chcę uczestniczyć chociaż to nie jest obowiązek.   Jak byłam 

wcześniej sołtysem, to miałam Dzień Seniora i chociaż bym chciała uczestniczyć 

w Sesji to nie mogłam, a miałam   potrącone , co jest nieprawne. Jest to łamanie 

prawa cały czas i jest łamane. Nikt w to nie wnika, nikt się tym nie interesuje ,                  

a jak ktoś wie to siedzi cicho. Cały czas jest działalność bezprawna. Prawo nie 

jest przestrzegane. Prawo jest trudne, prawo jest zmieniane. Wszystko jest 

odgórnie, jedna ustawa wejdzie, zaraz jest zmieniana i nieaktualna. Nie ma 

takiego Państwa jak Polska, by tak zmieniały się ustawy. Prawo jest tak zrobione, 

że można sobie interpretować na dwie strony” 

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- przygotowywane  przeze mnie uchwały są zgodne z wytycznymi 

przekazywanymi przez  radnych i komisje. Uważam, że jeżeli uchwała będzie 

zaskarżona, to właściwe organy zdecydują , czy te uchwały są prawidłowe, czy 

nie i po to jest możliwość wniesienia skargi do Wojewody  i do Sądów 

Administracyjnych. Nikt z tego powodu nie będzie się obrażał, a być może to 



 

56 

 

Panie macie rację, na dzień dzisiejszy tego nie wiem. Stoimy na stanowisku, że 

statuty są odrębne, ponieważ każdy statut pomimo, że jest załącznikiem do 

uchwały, ale  jest odrębnym dokumentem.  Skoro opinia Radcy Prawnego tak 

wyrażona do statutu sołectwa Przewłoka, to ja wykonuję zalecenia zgodnie z tym 

co ustalił Radca Prawny . Nie można Radcy Prawnemu zarzucić niewiedzy przy  

wydawaniu opinii, ponieważ jest osobą  o dużym doświadczeniu, a opinie są 

bardzo wyważone. Jeżeli Panie uznają, że uchwała narusza prawo  to zgodnie                       

z przepisami jest możliwość odwołania.      

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- to co Pani powiedziała to broni Pani Prawnika. Czy Ci Prawnicy tak często się 

mylą, czy robią to celowo? Chyba umieją czytać ze zrozumieniem . Nadzór  nad 

działalnością sołectwa powinien być sprawowany przez Radę Gminy na zasadzie   

zgodności z prawem, celowości, rzeczowości i gospodarności, a nie taki, że Rada 

Gminy będzie dawała wniosek do Pani Wójt, żeby odwołać sołtysa. „ To są 

normalne jaja. Szczuje się radę sołecką  przeciwko sołtysowi, że rada sołecka 

może odwołać sołtysa, dać wniosek – sołtys może odwołać radę sołecką , bo tak 

jest zapisane.” Jak to może być, że daje się takie możliwości.  Ja chciałabym 

poznać kto zgłosił taki wniosek w poprzedniej Komisji Statutowej. Czy znajduje 

się stenogram z tej komisji? Proszę o wydruk protokołów z posiedzenia 

poprzedniej Komisji Statutowej, która przyjmowała wszystkie statuty.  „Tak to 

nie może być. Uważam, że było to z inicjatywy Pani Wójt. Bo Pani Wójt 

przestraszyła się, że WSA da wyrok na odwołanie sołtysa pozytywny dla nas”.  

Być może , gdy zmieni się władza i będzie dwukadencyjność wówczas zostanie 

poruszony temat zatrudnienia prawników, bo na razie nie ma na to opcji.  Czy na 

odwołanie Pani Wójt trzeba zebrać wszystkie podpisy osób, które ją wybierały? 

Natomiast o odwołaniu sołtysa może zadecydować rada sołecka i Pani Wójt?  „To 

jest po prostu jakaś siara co się robi”. „Życzę sobie stenogram z Komisji                                   

i dowiemy się, kto dawał takie wnioski. Uważam to za sprzeczne z prawem. 

Podniosę tę kwestię na Radzie Gminy, by uświadomić wszystkim radnym jak 

działają i jak podnoszą rączki. To jest wszystko na ten temat Panie 

Przewodniczący, możemy głosować”.   

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- w związku wypowiedzią Pani Sekretarz  mam jedno pytanie. „Szanuję Panią 

bardzo, ma Pani ogromną wiedzę , ale nie może Pani nie wiedzieć, albo 

manipulować teraz swoją wypowiedzią  i powiedzieć, że uchwała Pani o tym 

dokładnie wie. Jest to jasne i oczywiste, że uchwała o uchwaleniu  statutów jest 
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załącznikami. Każdy statut powinien być przyjęty osobną uchwałą i Pani o tym 

wie, a u nas jest załącznikiem  i Pani o tym wie, że to jest niezgodne z prawem.     

„ Niech Pani się przyzna do tego, że Pani to wie i dlatego Pani manipuluje swoją 

wypowiedzią?”.     

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- uważam, że w tym momencie dyskusja jest zbędna. Panie mają swoje 

stanowisko, my zaś uważamy, że nie popełniliśmy błędu.  Jeszcze raz powtórzę 

to co powiedziałam. Są odpowiednie organa i niech rozstrzygną.  

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „Pani Sekretarz nie może być tak, że ja zaskarżam decyzję w sprawie śmieci,                            

a Kolegium, gdzie jest zatrudnionych ze 30 prawników i oni  też nie umieją czytać 

prawo. Państwo nie może tak funkcjonować, tak nie może być, żeby wszystkich 

odsyłać do Sądu bo nie zna prawa?” 

 

 

 

Wanda Pryca sołtys sołectwa Przewłoka 

- „radni zostali wybrani przez wyborców i powinni reprezentować interes 

wyborcy, a nie interes gminy. To jest zasadnicza różnica. U nas jest inaczej. Ja 

reprezentuję mieszkańców, a nie gminę -  oczywiście wszystko zgodnie z prawem 

i tak samo muszą postępować radni. Radni powinni bronić wyborców, bronić 

mieszkańców, a nie bronić interesu gminy. To jest anomalia,  przeważnie Zarząd, 

Urząd jest połowa radnych za wójtem, czy burmistrzem, a połowa to opozycja. 

Tutaj jest  inaczej. Gdyby była jedna opozycja to byłoby inaczej”. 

 

 

 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał 

pod głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  1 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 
 

 projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiej Policji informacji o kandydatach na ławników, 

 

 

 

Lidia Orłowska - Getler Sekretarz  Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 
 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej 
dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców 
miejscowości Rowy na działalność Wójta, 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 

 
 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VII.59.2015 

Rady Gminy Ustka z dnia 20 maja 2015 roku w sprawie udzielenia 

przez Gminę Ustka Powiatowi Słupskiemu pomocy finansowej na 

realizację przebudowy drogi powiatowej Nr 1202 w ciągu ul. 

Wczasowej, 

 

 
 
 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 

 
Na obrady Komisji powróciła Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy. 

 

 

 projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 
rok, 
 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie w/w 

projekt uchwały. 
 
 

 

 projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Ustka 

do przystąpienia do Porozumienia Burmistrzów na Pomorzu 

mającego na celu ograniczenie i obniżenie emisji CO2  w podległych 

sobie rejonach, 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji  

- z jakimi zagrożeniami w przyszłości mogą spotkać się mieszkańcy? Czy 

związane są  tym jakieś koszty? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- nie ma zagrożenia wynikającego z przystąpienia. Są to dyrektywy unijne, które 

nakładają na nas obowiązek zmniejszenia emisji CO2. To są  przepisy 

powszechnie obowiązujące.  Przystępując do organizacji zwiększymy szansę 

zdobycia większych środków przez co, rozszerzenie obszaru działania. Po 

wejściu przepisów ogólnie obowiązujących  w  którymś momencie mieszkańcy 

będą zmuszeni sami na swój koszt zmieniać ogrzewanie  i dostosować się do 

obowiązujących norm.  

Co do kosztów, to należy wykonać opracowania Programu Gospodarki 

Niskoemisyjnej w kwocie ok 20 tyś, a to i tak obowiązek ustawowy. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pani skazuje ludzi na to, że mają o 20 % ograniczyć emisję CO2 . Wychodzi Pani 

przed „szereg”. „Ci ludzie mają płacić za wymianę ogrzewania, bo Pani zawiera 

takie porozumienie? Gdzie są środki, a przed chwilą głosowaliśmy uchwałę, że 5 

tyś Pani da.  Kto da środki na pompę ciepła – 50 tyś? Da im Pani tyle? Jednym 

pociągnięciem zmuszacie ludzi . 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- uwzględniając fakt, że od przyszłego roku podwyższeniu ulegnie deklarowany 

poziom redukcji emisji obecnych 20%  na 40 %  przystąpienie do porozumienia 

jeszcze w tym roku będzie łatwiejsze do realizacji niż w kolejnych latach. To 

oznacza, że przystępując do porozumienia  będziemy mieli zobowiązania do 

poziomu tylko 20 %, a nie 40%. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- przez pół roku mamy 20%, a w następnym 40%. 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- jak przystąpimy w tym roku to będziemy mieli obowiązek redukcji 20 %, a  nie 

40 %. Chcę pomóc mieszkańcom. Czy to jest moje działanie na niekorzyść? 

 

 

Nastąpiła jednoczesna wymiana zdań pomiędzy Panią Wójt , a radną Danutą 

Kaleta niemożliwa do zapisania. 

 

 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję w tym temacie i poddał pod 

głosowanie  w/w projekt uchwały . 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  1 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała pozytywnie 

w/w projekt uchwały. 
 
 

 

 

Ad. 3.  Informacja o stanie przygotowań szkół do rozpoczęcia 
roku szkolnego 2014/2015. 

 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
-  przedstawiła informację o przygotowaniu placówek oświatowych Gminy Ustka 

do rozpoczęcia roku szkolnego 2015/2016  zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego 

protokołu. 
 
 
 
Komisja przyjęła przez aklamację w/w informację. 
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Ad. 4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 

 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił korespondencję, która 
wpłynęła do Komisji tj. 

 

 

Centrum Kultury Gminy Ustka 

- wniosek o wskazanie tymczasowej lokalizacji lodowiska mobilnego. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- podane są 3 lokalizacje: SP w Objeździe, SGR Przewłoka i SP Zaleskie. Każda 

z tych lokalizacji wymaga nakładów na wykonanie utwardzonego placu. Komisja 

Rewizyjna zaproponowała lokalizację lodowiska przy ul. Darłowskiej 3B ze 

względów ekonomicznych , by fizycznie sprawdzić jakie są koszty eksploatacji 

lodowiska.  Kwestia korzystania przez innych mieszkańców – Komisja  

proponuje  dowóz z uwagi na mniejszy koszt niż wykonanie utwardzenia placu.  

 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

- czy docelowo lodowisko byłoby w jednym miejscu? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- na początek byłaby ta lokalizacja, ponieważ musimy sprawdzić jakie są koszty 

rzeczywiste eksploatacji lodowiska. Ponadto teren jest przygotowany 

inwestycyjnie.   

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- jak długo miałoby trwać wstępne  uruchomienie lodowiska ? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- uważam, że jeden sezon.  
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- uważam, że na początek niech będzie lodowisko na terenie CKGU, a następną 

lokalizacją powinna być Przewłoka  – koło Grupy Rybackiej, Objazda. „Skoro 

dostaliśmy taki prezent  w formie lodowiska to jest pytanie – co powiedzą 

mieszkańcy jeżeli lokalizacja lodowiska będzie na terenie innej jednostki?                                 

W związku z kosztami w budżecie należałoby przyjąć określone środki na to, żeby 

przygotować teren gdzie te lodowisko może funkcjonować.” 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- czy w Charnowie przy szkole będzie lokalizacja lodowiska? Czy korzystanie                    

z lodowiska będzie odpłatne, czy nieodpłatne? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
- jeżeli będzie zainteresowanie to wszędzie może być  lokalizacja, nawet na 

Osiekach. Wejście na lodowisko jest nieodpłatne, a wypożyczenie łyżew będzie 

odpłatne.   

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- jeżeli lodowisko będzie w Ustce, to skąd będzie wiadomo, że przyszedł 

mieszkaniec Gminy, czy Ustki? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wejście na lodowisko jest nieodpłatne dla wszystkich.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- ile będzie kosztowało lodowisko? 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- koszt miesięcznego zużycia energii elektrycznej to 7-8 tyś zł, pobór mocy ok. 

15MWh/m-c, zużycie wody do wylania tafli ok. 50 m3 , rozkładanie lodowiska 

tylko przez osoby przeszkolone . 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy są wstępne koszty przygotowania nowych miejsc pod lokalizację 

lodowiska? 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- by zamontować lodowisko niezbędnym jest wykonanie 600 m utwardzonego 

terenu – koszt 50 tyś zł, transport łącznie z napełnieniem tafli lodowiska -  ok. 20 

tyś zł. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- drogi prezent nam zafundowano. Dostaliśmy duże dofinansowanie, a teraz z tego 

tytułu musimy ponieść tak duże koszty.   

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wszystko kosztuje. Jeżeli wybuduje się  świetlicę, to utrzymanie jej też będzie 

kosztowne. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- chciałam zapytać Panią Wójt lub Pana Przewodniczącego – kto nam zafundował 

taki prezent?  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- otrzymaliśmy dofinansowanie ze środków UE - 85 % wartości lodowiska.  

Lodowisko warte ok. 600 tyś zł kosztowało nas z budżetu Gminy około 62 tyś zł. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- 160 tyś jest na lodowisko, a nie ma 50 tyś na ulicę do morza?  

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- jakie to jest porównanie? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jest to bardzo wielkie porównanie. Na ile dni w roku będzie to lodowisko? Czy 

ktoś się nad tym zastanawiał ? 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- na „dobre” pół roku funkcjonowania.  
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Radna Danuta Kaleta 
- za 160 tyś zł  Gmina tworzy lodowisko dla miasta Ustka, a nie ma na drogi. To 

są kpiny. Nie ma na ulicę do morza, na plac zabaw do sołectwa Przewłoka.   

 

 

Nastąpiła jednoczesna wymiana zdań  pomiędzy radnymi niemożliwa do 

zapisania. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- jaka jest propozycja Komisji? Mowa jest o pierwszej lokalizacji lodowiska przy 

CKGU na ul. Darłowskiej. 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- pytanie - jakie będą koszty eksploatacji? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- to 200 tyś koszty? 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- lodowisko już mamy. Teraz należy zastanowić się nad lokalizacją. Jaka jest 

propozycja Komisji? 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- trzeba opisać lodowisko – jakie to są koszty? 

 

 

Nastąpiła jednoczesna wymiana zdań pomiędzy radną Danutą Kaleta,                                    

a Przewodniczącym Komisji niemożliwa do zapisania. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- pytam jakie są propozycje Komisji na początkowe zagospodarowanie 

lodowiska? Jest propozycja lokalizacji przy CKGU. 
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Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- musimy zastanowić się nad lokalizacją, a nie  żeby wszystko zaprzepaścić. 

Można by było wprowadzić opłaty dla mieszkańców Ustki. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- nie idźmy w tym kierunku, ponieważ wstęp na lodowisko jest bezpłatny dla 

wszystkich. Natomiast należy pomyśleć, by Pani dyrektor CKGU mogła zarabiać 

na wypożyczalni sprzętu. Pani dyrektor CKGU zwraca się do nas o wskazanie 

wstępnej lokalizacji na którą potrzebne są duże środki. Na teren przy CKGU nie 

poniesiemy nakładów, a na pozostałe lokalizacje trzeba wydatkować środki 

finansowe.  

 

 

 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

- koszt rzeczywisty będzie znany dopiero po eksploatacji lodowiska przez jeden 

sezon, ponieważ obecne koszty są kosztami szacunkowymi.  Na ul. Darłowskiej 

jest już  utwardzony teren  i  jest monitoring co powoduje, że nie trzeba ponosić 

nakładów na początkowe uruchomienie lodowiska.  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- uważam, że w budżecie Gminy należy ująć środki na przygotowanie terenu pod 

inne lokalizacje lodowiska. Właściwa jest początkowa lokalizacja  lodowiska 

przy ul. Darłowskiej.  

 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- przy lokalizacji lodowiska należy wziąć pod uwagę również to, by mieszkańcy 

Gminy mieli łatwy dojazd do lodowiska. Lokalizacja z brakiem dojazdu byłaby 

bezsensowna. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czas pokaże na ile będzie to atrakcja dla mieszkańców.  
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Radna Danuta Kaleta 
- chciałam zapytać Panią Wójt lub Pana Przewodniczącego – kto złożył projekt 

na lodowisko? Ja poproszę ksero. 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- wniosek został złożony przez CKGU. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- poddaję pod głosowanie wniosek o treści: 

 

 lokalizacja mobilnego lodowiska przy CKGU przy ul. Darłowskiej. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 

 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  3 

Przeciw  -  1 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów przyjęła w/w wniosek.  
 

 

 

 

/*/ 

- dotyczy zaproszenia na Sesję Rady Gminy celem udzielenia odpowiedzi                           

w zakresie spraw dotyczących działki Nr 62 w miejscowości Machowino. 
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- pytam czy jest to zasadne zapraszać na Sesję Pana /*/ i prowadzić dyskusję                           

w zakresie negocjacji dotyczących działki w Machowinie  skoro Rada nie ma 

takich kompetencji. Są to kompetencje Wójta, by sprawę wyjaśnić. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- do kogo skierowane jest pismo? 

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- do Przewodniczącego Rady. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- „Rada ma obowiązek wysłuchać wszystkich mieszkańców - oczywiście, że tak. 

Co chcecie Radę mieć zamkniętą”.  

 

 

Radna Justyna Petrus – Zarzycka 

- Pan /*/ może przyjść na Sesję tak jak każdy i  nikt mu nie zabroni.  

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- „porządny  Przewodniczący Rady i Przewodniczący Komisji, jak trafia do niego 

takie pismo od mieszkańca i jest zagrożenie jakiegoś buntu ze strony ludzi, którzy 

tam mieszkają , to chyba  trzeba wysłuchać obu stron?” 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- porządny  członek Komisji stojący na straży prawa nawet nie potrafi przedłożyć  

propozycji  dla Komisji.   

Uważam, że Pan/*/ ma prawo przyjść na Sesję jak każdy mieszkaniec   i zostanie 

mu udzielony głos przez Przewodniczącego. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- podziwiam Pana Panie Przewodniczący. 
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Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- szkoda, że radna nie może złożyć takiej propozycji. 

 

 

Komisja przyjęła powyższe do wiadomości. 

 

 

 

/*/ 

- dot. wsparcia finansowego na realizację schodów wejściowych do Kościoła                           

z podjazdem dla niepełnosprawnych. 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy są możliwości prawne dofinansowania w/w przedsięwzięcia? 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- Kościół /*/ nie jest Kościołem zabytkowym i nie kwalifikuje się na 

dofinansowanie w formie dotacji. Zgodne z ustawą samorządową Gmina może 

przekazać dotację zaplanowaną w budżecie tylko zabytki. Na 2015 rok dotacje 

zostały już rozdysponowane.  

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji 

- czy nie możemy przekazać środków ze względów prawnych, czy dlatego, że nie 

mamy ich w budżecie? 

 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- nie możemy ich przekazać. 

 
 
 
Komisja przez aklamację opiniuje negatywnie w/w wniosek  z uwagi 
na brak podstaw prawnych do udzielenia dotacji na w/w 
przedsięwzięcie. 
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/*/  

- dot. wsparcia finansowego w kwocie 110 tyś zł na realizację projektu  pn. 

„Zagroda Śledziowa” 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- jako Stowarzyszenie zwracaliśmy się o wsparcie 30 tyś zł na plac zabaw wraz                    

z infrastrukturą  na osiedle Przewłoka  i Gminy nie było  by wspomóc taką 

inicjatywę. Bez ulicy do morza wyłożenie 100 tyś zł na jakąś „chatę” , bo ktoś 

znajdzie sobie pracę w Stowarzyszeniu uważam za skandal. Nie ma ulic do morza, 

a Stowarzyszenie które reprezentuje 700 mieszkańców, który  mogli mieć świetną 

Krainę  ze strony Pani Wójt była odmowa. Teraz szastanie pieniędzmi -  200 tyś 

na lodowisko, na jakąś „chatę” za 100 tyś z budżetu Gminy? Stowarzyszenie 

niech działa w ramach swojej dotacji. W budżecie przyszłorocznym musi się 

znaleźć ulica do morza., bym mogła wspomagać Gminę o pobór opłaty 

klimatycznej, ponieważ  Ci ludzie brodzą po piachu. 

 

 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  1 

Przeciw  -  2 

Wstrzymało się -  1 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja większością głosów zaopiniowała  
negatywnie w/w wniosek . 
 
 
 
Lekkoatletyczny Klub Sportowy „Jantar” Ustka 

- zwraca się o przyznanie nagrody /*/ za osiągnięcia sportowe.  
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie przyznanie nagrody III stopnia                                 
w kategorii indywidualnej w wysokości 300 zł. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyżej.  
 
 

 

 
Lekkoatletyczny Klub Sportowy „Jantar” Ustka 

- zwraca się o przyznanie nagrody/wyróżnienia /*/ za osiągnięcia sportowe.  
 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie przyznanie wyróżnienia I stopnia                                 
w kategorii indywidualnej w wysokości 300 zł brutto. 
 
 
 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyżej.  
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Lekkoatletyczny Klub Sportowy „Jantar” Ustka 

- zwraca się o przyznanie stypendium /*/ za osiągnięcia sportowe.  
 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie przyznanie stypendium   w wysokości 
300 zł na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2015 roku. 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko.   
 
 

Głosowało  -  4 

 

Za   -  4 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 

 

 

W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zajęła stanowisko jak 
wyżej.  
 
 

 

 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących pism: 
 

 
7. Pismo Pani /*/w sprawie wyrażenia zgody na nadanie nazwy ulicy                          

w miejscowości Wytowno imieniem jej ojca Pana /*/. 

 

8. Pismo Wójta Gminy kierowane do Burmistrza Miasta Ustka dotyczące 

odpowiedzi na pismo Burmistrza w zakresie dopłat do zajęć dodatkowych,                           

w których uczestniczą uczniowie z Gminy Ustka. 

 

9. Protokół przyjęcia ustnej skargi złożonej przez Panią /*/ na Panią 

Danutę Kaleta w sprawie świadczenia usług turystycznych - wynajmu pokoi. 
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10. Uchwała Nr 188/g288/D/15 RIO orzekająca nieważność uchwały Nr 

VIII.80.2015 Rady Gminy Ustka z dnia 26 czerwca 2015 roku w sprawie zasad 

udzielania osobom fizycznym dotacji celowych na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z ochrona środowiska. 

 

11. Sprawozdanie Wójta Gminy Ustka z konsultacji społecznych 

przeprowadzonych na terenie Gminy Ustka dotyczących statutów sołectw 

Grabno oraz Zimowiska. 

Sprawozdanie przekazałem do wiadomości Komisji. 

 

12. Skarga mieszkańców Rowów na działalność Wójta Gminy Ustka 

dotyczącą zgody na usytuowanie wesołego miasteczka w m. Rowy, przy 

skrzyżowaniu ulic: Kościelnej i Bałtyckiej. 

 

 

 

Radny Rafał Białek 

- pomimo modernizacji ścieków w miejscowości Rowy unosi się fetor przy 

przepompowni  w miejscowości Dębina.  

 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- do końca nie wyeliminuje się zapachów. Możemy mówić o zmniejszaniu 

uciążliwości w ramach eksploatacji ZUW. W przypadku dalszych monitów 

zwrócę się do ZUW podjęcie działań w tym zakresie. Modernizacja ścieków nie 

ma nic wspólnego z przepompownią . 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- do 31 sierpnia  na ul. Tuwima ma być zamontowanych 16 znaków drogowych. 

Jaki jest koszt ustawienia znaków?  

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  

- w chwili obecnej nie odpowiem na pytanie, ponieważ nie jest to jednostkowa 

sprawa załatwiana przeze mnie. Musiałabym wyjść, zapoznać się z dokumentacją 

i wtedy mogę odpowiedzieć na jakim jest etapie. 
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 Radna Danuta Kaleta  

- poproszę Panią Wójt o dowiedź w ramach interpelacji na Sesji Rady. 

 

 

Radna Justyna Petrus - Zarzycka 

4) – wyrównać drogę powiatowej pomiędzy Charnowem,  a Wodnicą, 

 

5) – wyrównać drogę(koleiny)  równoległą do głównej do Zakładu /*/  

 

6) - nienaprawiona studzienka koło Pana /*/ w Charnowie, 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
 - miałam informację, że studzienka jest naprawiona. Wrócę do tematu. 

 

 

Radna Danuta Kaleta 

- Pan /*/ ma naruszoną instalację kanalizacyjną. Zgłasza, że bardzo często w jego 

budynku wypływają fekalia. Rura Ø 200 została  zmniejszona na Ø 150 co może 

być  przyczyną wypływu fekaliów. Pan kierownik inwestycji powiedział mi, że 

jest to niewykonalne, ponieważ wykonywane jest uszczelnienie kanalizacji. 

Proszę Panią Wójt  o modernizację tego odcinka sieci kanalizacyjnej. 
 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji                            

o godzinie 12 15  zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                  Przewodniczył: 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Komisji 

/-/Grażyna Frankiewicz                               /-/ STEFAN  GRUSZCZYŃSKI 

 

 

 
/*/ Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej 

ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy przedsiębiorcy 


